## Breakfast with Tony Clement 與國庫局局長共晉早



President Kenny Wan and Vice President Ben Leung had a breakfast meeting with the Honourable Tony Clement (front row, fourth from right), President of the Treasury Board on October 31, 2011. The meeting was about "What the Government of Canada is doing to promote and strengthen the Canadian economy". Stephen Chu (third from left), President of MCBA; Benny Cheung (front row middle), President of TCBA; Victor Ou (fourth from left), President of CCBCC and Peter Kwok (front row, second from right), Deputy Director of Hong Kong Economic & Trade Office also attended the meeting.

温建業會長(左2)與前會長、現任副會長梁萬邦(前排右3)於10月31日與國庫局局長甘禮明(前排右4)進行早餐會 。甘禮明講述政府如何推廣和振興加國經濟。出席會議 的還有密市華商會會長朱洪恩 (前排左3)、多市華商會會長張小惠 (前排中)、加中商貿促進委員會主席胡子修 (前 排左4) 及香港經貿辦事處副處長郭仲佳 (前排右2)。

Past President David Ho (back row 2nd left), Director Alex Li (back row 1st left) and his two colleagues won the Champion of VIP Premier Team for RHMCBA for the 3rd consecutive year in the charity table tennis tournament organized by Canada-HK New Horizon Lions Club in September. David Ho also won the VIP Single Champion. Congratulations!

本會前會長何應燊(後排左二)及會董李旭陽(後排左一)連續三年為商會奪得9月份舉行的加港新里程獅子會慈善乒乓球賽 WP隊際賽冠軍。何應燊還在WP單人賽奪魁。



Past President and Director Kit Wong (right) and Director Andy Chan won the Confederation Cup in the Confederation of Greater Toronto Chinese Business Association Golf Tournament held in July.

本會前會長及會董黃卓傑(左)與會董陳卓彥在首屆大多市華商總 會舉辦的哥爾夫球比賽中,為商會勇奪華商杯。

### Events 活 動

#### RHMCBA Event 本會活動

**RHMCBA AGM and Networking Night** 

Date: November 29, 2011, Tuesday

Time: 6:00 pm - 9:30 pm

Venue: Diamond Banquet Hall, 3225 Hwy 7 East, Markham

Fee: Members: \$25.00; Non-members: \$35.00 Enquiry and RSVP: info@rhmcba.ca; 905-731 8806

#### The BRIDGE

Published by:

Richmond Hill & Markham Chinese Business Association 360 Hwy 7 East, Lower Level,

Richmond Hill, ON L4B 3Y7 Tel: (905)731-8806; Fax: (905) 731-8867 Info@rhmcba.ca; www.rhmcba.ca

**Editorial Advisors:** 

Will Sung, Daisy Wai, Angela Tse Kenny Wan

**Advertising:** 

Daisy Wai

Design:

**Editor:** 

Miranda Tsui mirandatsui@rhmcba.ca

# **Welcoming New Members**



Emma Huang (left) and Alda Lo Hill and Knowlton Canada

GENEDAL



Ben Ho Benjamin Ho Dentistry Professional Corp.

GENERAL MEMBE	n o
RE/MAX Excel Realty Ltd. Brokerage	Jessica Cheung
	Lin Niu
TD Canada Trust	Ken Fok
PharmEng Technology	Alan Kwong
eCosway	Daniel Mak
Con/cept 100 TransCanada Realty Inc. Brokerage	Michael Wu
	Bob Saroya